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Folktandvårdens utmaningar 
 
Att folktandvården står inför stora utmaningar har vi sett under några år. Dels problem med 
personalförsörjning av tandläkare men också resursproblem.  
 
Folktandvårdens grunduppdrag är barnens tandhälsa och när man nu inte klarar 
utmaningarna att ta hand om barnen minskar möjligheten att skapa intäkter med vuxna 
patienter.  
 
En av utmaningarna är att vi har kostnadsfri tandvård upp till 23 års ålder. Dels har man en 
undanträngningseffekt för att kunna skapa egna intäkter men också att vi får en 
tandläkarflykt som vill ha utmaningar i arbetet. 
 
Under senare tid har det uppkommit diskussioner att de privata tandläkarna inte ansluter 
sig till LOV inom barntandvården. Men mig veterligt är tandläkarna missnöjda med 
upplägget och kan inte lastas för FTV:s misslyckande.  
 
Det finns många orsaker till att ingen vill ansluta sig till LOV och att t o m några tar barn 
gratis där man har föräldrarna som kunder för att slippa ansluta sig till LOV. Det har i media 
också blossat upp en tråkig debatt om hur man ser på varandras ansvar.  
 
 
Mot bakgrund av ovanstående ställer jag följande fråga till Anna-Lena Danielsson 
 
Är det Socialdemokraternas, Vänsterns och Miljöpartiets åsikt att problemet med 
barntandvården ligger oss privattandläkarna?.   

Om regionen behöver hjälp av privattandläkarna, vad avser majoriteten att göra för att 
närma sig privattandläkarna? 

Hur avser majoriteten handskas med den undanträngningseffekt kostnadsfri tandvård upp 
till 23 innebär?  

 
 
Hans-Inge Smetana 
Gruppledare (KD) 
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